

## Referat fra Brugerrådsmøde torsdag den 16-06-2021

Kl. 09.30 i Foredragssalen

Deltagere: Mary L., Kaj, Karsten, Grete, Mary S., Vivian, Bent, Sussie og Karen Margrethe

Afbud: Flemming

Referent: Bent

### Godkendelse af dagsordenen

Dagsordenen blev godkendt med tilføjelse af et ekstra punkt hvor Trænings- og Motionsudvalget (TMU) søger om tilskud til indkøb af træningsredskaber.

### Henvendelse fra Øster Elkjær om et evt. samarbejde.

Karin Eis fra Øster Elkjær (ØE) Brugerråd deltog i punktet.

Inden mødet var der fordelt en skriftlig henvendelse fra ØE Brugerråd, som var udarbejdet i samarbejde med Sussie.

Karin Eis orienterede nærmere om baggrunden for henvendelsen samt den aktuelle situation og udfordringerne ved ØE.

Det blev efterfølgende besluttet, at Mary L. og Karsten fra nu af indgår i arbejdsgruppen fra ØE.

Målet er at arbejdsgruppen om muligt skal forsøge at lave et beslutningsoplæg til nærmere drøftelse i IPS brugerråd.

### Nyt fra seniorhusets ledelse herunder henvendelse fra ledelsen vedr. fremtidige personale temadage.

Sussie motiverede baggrunden for forslaget og om, at der efter behov fremover kan afholdes personale temadage. Når dette sker vil cafe' udbuddet være mere begrænset og behovet for frivillige være større. Brugerrådet bakkede 100 % op om forslaget.

Desuden orienterede Sussie om:

- Ansættelse af en ny medarbejder i køkkenet (vakant stilling)
- At det forebyggende Team fra 1.9.2021 får til huse i IPS sammen med den nuværende brobygger samt en ny nyoprettet brobyggerstilling
- Sussie orienterede om status på Corona restriktionerne. Der skrives ud til tovholderne hvor de lempede restriktioner tydeliggøres
- Karen Margrethe orienterede om status på holdaktiviteterne
- Dorthe orienterede om status på cafeens drift og præsenterede et forslag til hvorledes vores "6. juli arrangementet" kan afvikles i IPS. Forslaget blev godkendt og Mary S. drøfter detaljerne nærmere med Dorthe.

## Orientering fra det sidste fælles formandsmøde (Mary L)

Intet nyt da der ikke har været afholdt møder

## Regnskab og budget 2021 samt ansøgning fra TMU

Karsten udleverede og gennemgik status på regnskabet samt forslag til Budget 2021. Budget 2021 viser et underskud på 89.000.

Regnskab og budget 2021 blev godkendt.

Bent orienterede om status på arbejdet med at få træningslokalet op at stå efter den nye holddriftsmodel. Desuden blev træningsudvalgets ønske om et tilskud på kr. 25.000 til indkøb af træningsmåtter og håndvægte godkendt.

## Årsplan 2021

Årsplan 2021 blev gennemgået og tilrettet. Vedlægges referatet som bilag.

## Seniorhuset ind i 20'erne

Mary L. præsenterede status på arbejdet.

Efter en nærmere afklarende drøftelse blev der nedsat en lille arbejdsgruppe (Mary L. og Bent) som skal planlægge den kommende proces for Brugerrådets stillingtagen til emnet.

## Kort opsamling fra dialogmødet med tovholderne

Det var et positivt genopstarts møde med en god dialog og med gode konstruktive forslag fra deltagerne.

## Orienteringer:

- Pkt. vedr. orientering fra Seniorrådet udgik da Flemming var forhindret i at deltage. Der er tidligere fordelt et referat fra Seniorrådets sidste workshop.
- Intet nyt fra Det fælles Formandsmøde
- Gå hold. Kaj og Mary L. indkalder snarest tovholderne til et dialogmøde

## Eventuelt:

- Mary S. orienterede om at styregruppen for projekt "Cafe' for en som dig" holder genopstartsmøde fredag d. 18.6. kl. 10
- Kaj orienterede om genopstartsmødet med cykelpiloterne. Gruppen ønsker PR om flere cykelpiloter samt IT undervisning af Mary L. i august.
- Sussie orienterede om at der er planlagt Nytårskur for frivillige i Tøjhuset d. 30. november kl. 14.
- Sussie gjorde opmærksom på at der kan være behov for printerhjælp til frivillige. Mary L. aftaler nærmere med INFO.

## Næste møde:

18.8. kl. 9.30

Ref./BBJ